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SLOVENSKO: Hovorím o následkoch nízkej oficiálnej účasti na referende, po ktorom
liberál-fašistická čvarga na Slovensku si myslí, že naozaj môže urobiť všetko. Hoci si
myslím, že účasť bola sfalšovaná, ale nikto tejto čvarge nepovedal, že účasť bola sfalšovaná,
t.j. bola im nastavená pasca, do ktorej z vlastnej iniciatívy a s radosťou vliezli. Dodávam, že
Fico a niektorí členovia Smeru vedia, resp. tušia skutočné čísla účasti a okrem nich len
Kollár tuší, že im bola nastavená pasca a snaží sa manévrovať, ale on tiež tvrdo narazí.

Naozaj bude ešte horšie?

Áno, ale tentoraz to nebude bez výraznej odozvy nielen od slovenského národa, ale aj od globálnych
štruktúr. Inými slovami odhalenie Budaja a potvrdenie jeho spolupráce s ŠtB bolo potrestanie Budaja
za presadzovanie agendy Svetového Ekonomického Fóra (WEF) a zdvihnutý prst pre ostatných.
Lenže väčšina tejto čvargy je príliš tupá na pochopenie takýchto varovaní, t.j. Kollár dačo šípi a
Dzurinda asi už právom panikári. Dodávam, že na globálnej úrovni tak GP (globálne zákulisie), ako aj
Aliancia patriotov má na nich dosť kompromitujúceho materiálu a nebudú neváhať to použiť v
správnom čase.

Čo sa týka odozvy slovenského národa, tak to bude skôr výbuch tlakového hrnca, ako len vykypenie
hrnca, lebo prevládajúce nastavenie v slovenskej spoločnosti predikuje takéto správanie a tomu
zodpovedá a bude naďalej zodpovedať dávkovanie kompromitujúceho materiálu, t.j. z jednej strany
čvarga svojimi krokmi bude naďalej zvyšovať napätie a zo strany druhej GP/Aliancia sa bude
čiastočne upúšťať z tlaku a čiastočne smerovať tlak potrebným smerom, aby Slováci precitli, uvideli
realitu a povedali nie, nielen čvarge a jej vyčíňaniu, ale aj zločineckému systému. Skrátka, ocitli sa
medzi mlynskými kameňmi a čoskoro ich to vlastným pričinením aj zomelie a ani nebudú vedieť ako,
a ja pochybujem, že majú čas do 30. septembra 2023. Dodávam, že v tomto nie sme sami.

Kto ešte?

Každý štát, ktorý je pod palcom anglo-amerického močiara s centrálou v Londýne a jeho okultným
vedením a kde väčšinová populácia je v spánku resp. je ešte hypnotizovaná. A to je väčšina štátov
vrátane Česka, ktoré je aktuálne v hypnóze kvôli ukradnutým voľbám a následnej inštalácii
„generála“, ktorý zahral rolu volavky pre kaviarenskú čvargu (známa tiež ako „pražská kaviareň“ –
obdoba „našej“ liberál-fašistickej čvargy). Odpoveď na otázku, že nakoľko je generál Pavel zelený
mozog, ktorý sa naozaj hrnie do konfliktu s Ruskom a nakoľko hrá rolu, človek zistí podľa toho,
nakoľko bude viesť veci do extrému a ako dlho potrvá, kým aj konzument korporátnych médií a
presvedčený liberál/kaviarnik bude mať penu okolo úst po spomenutí jeho mena, to nebudem teraz
riešiť, lebo nateraz je to druhoradá vec. Prvoradou vecou je, že ČR prejde podobnou fázou, akou
prechádza Slovensko, a ktorá môže byť až natoľko intenzívna, že ČR, ako ju poznáme, zanikne.

Čo ešte?

Sme vo vojne: ľudstvo proti močiaru a je to ideologická vojna (nie moje slová, lebo konflikt je oveľa
hlbší, pretože skutočná vojna sa vedie na úrovni konceptov usporiadania spoločnosti), a napriek
tomu, že sa teraz strieľa na Ukrajine a onedlho sa bude strieľať na Blízkom východe kvôli Izraelu
(konflikt medzi Židmi, ktorí chcú byť národom a židovskou mafiou sa onedlho vyostrí), celkové straty
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budú globálne, primárne z radu tých, ktorí uverili rozprávke o tom, že očkovanie od Pfizer, Moderna
a Johnson & Johnson sú bezpečné, účinné a očkovanie je sloboda.

PS: Tá brutálna očistná kúra o ktorej som v minulosti hovoril ešte ani nezačala.
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